
Referat. Mødet d. 7.10.2014 Ellemarkens Afd.bestyrelse. 
Referent: Janna Gisli. Ordstyrer: Wibeke Steenlykke. 
Næste møde: 29.10.2014 kl.18,00. 
 
Dagsorden og referat fra sidste møde. 
Dagsordenen godkendt og referatet underskrevet. 
 

1. Lokalpolitet v. Jens Peter. 
Kriminaliteten er stærkt faldende i Ellemarken. Der blev omdelt statistik. 
Aktivitet og salg af stoffer på Gymnasievej er hverdagsbilledet for hele Køge 
Kommune. Politiet gør hvad de har ressourcer til. 

 
2. Ejend.leder Jørn Krat og DAB, Steen H Jensen. 

#Udskiftning af kælderdøre. #Hjemtagning af tilbud på opgangsdøre.  
#ombygning af kedeldrift på varmecentral. Kører p.t. på Veks. 
# SMS service ”Blue Idea”. Beslutning i KaB. 
# Aftale m. Post Danmark om leje af muren. #Beder Køge Kommune om 
cykelstativer v. busholdeplads. 
Hans Jørgen: -det regner ind i gangarealet i Ellehuset. JK undersøger 
nærmere. 
Hans Jørgen: Grus og fliser omkring udendørs Fitness redskaber og 
bordtennis. JK sørger for det bliver lavet.  
Birgit: Mangel af sæbe i vaskeriets maskiner. JK undersøger nærmere.  
Steen: #budgetudkast 14/15 på vej. Aftaler på grønvandring, skal besluttes på 
dette bestyrelsesmøde. # You see kontrak og antennebudgettet forklares til 
beboermødet i nov.2014. 

 
3. Formand Mickal PN Andersen. 

Orientering om: mail breve sager m.m. Og afholdte arrangementer. 
Møde m. Spidsens ledelse. Køge Kommune har en hensigtserklæring om 
nedlæggelse af Spidsen og overføre aktiviteten til Ellemarksskolen på længere 
sigt, hvis der er plads. 
Formand og næstformand er tilfredse med de sociale tiltag for unge i Spidsen. 
Taget til efterretning. 
Afsked m. Sund Zone. Fest f. beboere og frivillige d. 23.10.14 kl. 16,30-20,00. 
Beslutning: Mickal indkøber 5 buketter og 5 chokolader fra Ellemarken. 
Møde m. ESK. Servicekanalens bestyrelse er indkaldt d. 29.10.14 kl. 18,30 
 



Beboermødet d. 18.11.14. På valg: Dorte Corydon, Hans-Jørgen Larsen. 
Jørgen Elg. Wibeke Steenlykke genopstiller ikke. 
Videovervågning i kælderen. DAB udregner økonomi. Flygtningecenter. Køge 
Kommune har forespurgt om de 3 tomme institutioner kan lejes til 
flygtningecenter og evt. krisecenter. Beslutning: idet området er belastet nok 
i forvejen, og der stadig er adskillige sociale tiltag der skal arbejdes med, 
siger bestyrelsen nej ! Det er dog op til beboermødet at beslutte det. 
Bestyrelsen vil foreslå, at de 3 institutioner bliver inddraget til Ellemarkens 
beboeres foreningsliv m.m. Huslejestigning ca. 1,5%. 
 
Telefontilskud pr. kvt.. Formand Mickal PN Andersen Internet og tlf. 
#Næstformand Jørgen Elg Tlf. #Kasserer/referent Janna Gisli internet og tlf. # 
Hjemmesideredaktør Ivan Bruus-Jensen internet og tlf. # Facebookredaktør 
Dorte Corydon tlf. # Rene Andersen Tlf. Fremover uden kvitt. f. tlf. og internet, 
 
Jubilæumsgaver. Hans Jørgen og Dorte går det igennem og køber ind. 
 
Julefrokost f. bestyrelsen udskydes til januar 2015. 

 
4. Kasserer Janna Gisli. Ansøgninger. 

NY forening: Ellemarkens Helse&madklub for Herrer. Formand Jan Fritz Holm 
Parkvej 96 3.tv.  mail: jhina60@Live.dk Janna skriver til Jan. 
Tilskud kr. 3.500,-  Vedtaget. 
Ny forening: Ellemarkens venskabsforening . 
Kontaktperson Ali Alyanak, Gymnasievej 83.sth. mail alyanak70@gmail.com 
Vedtaget m. 2x3 timer om ugen i Ellehuset. Mickal vil introducerer dem. 
Janna skriver til Ali. 
Ellemarkens stavgangsklub. Søger om ordinært. Tilskud kr. 3.500,- og kr. 
5000,- til udflugt. Vedtaget. 
Dance Fit. Hans-Jørgen søger om en rullekasse 70x110 til redskaber der kan 
stå i depotet. Vedtaget. 
Trinetten. Mickal ønsker forskellige udskiftninger og indkøb af 
køkkenredskaber og skabe til Trinetten, idet der er mange brugere 
efterhånden. Vedtaget. Mickal skriver en liste til Jørn Krat. 

 
 
 
 

5. Klubber og foreninger m.m. 

mailto:jhina60@Live.dk
mailto:alyanak70@gmail.com


 
6. Åben punkt. 

Valg af komfur. Vedtog Voss, med mulighed for tilkøb af luksusukomfur. 
Valg af køkken. Vedtog Vordingborg køkkenet. 
Vildkatteforeningen. Wibeke har lavet et referat fra hendes undersøgelse 
omkring fodring af vildkatte. Beslutning: JK og ejendomsassistenterne skal 
følge bestyrelsens beslutning ang. Vildkatteforeningen. 
Mødet slut 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 


